

深信堂幼稚園
有關運動會通告

- ◆ 日期 : 2017年3月17日(星期六)
- ◆ 時間 : 上午9時至12時正
- ◆ 地點 : 本校操場
- ◆ 內容 : 1. 團體操表演，隊際賽，親子遊戲等。
2. 歡迎家長及親友陪同出席，請填妥回條交給校方;如未能陪同，小朋友也可參加，依時接送便可。
- ◆ 服飾 : 1. 學生請穿著冬季運動校服，白色內衣，白襪和運動鞋。如有需要，請自備學校毛衣。
2. 陪同人士請以輕便服裝出席。
- ◆ 攜帶 : 學生只需帶備抹汗用之小手巾
- ◆ 注意事項 : 1. 飲品由校方供應，學生不用攜帶。
2. 如當天清晨下大雨，運動會將改期。
3. 3月19日(星期一)運動會後放假一天。
4. 若致電查詢，請於上午八時後才致電。(電話：2779 7976)
- ◆ 附帶事項 : 3月23日(星期五)至3月28日(星期三)為深信學校的考試週，為了學生出入安全，放學時間將稍為延遲至12時15分。

校長李尚敏謹啟
2017年3月6日

---✂(請沿虛線剪下)-----

回條
有關運動會通告

李校長：

本人 同意 敝子弟參加，並 能夠 陪同出席 貴校舉行的運動會。
 不同意 不能

_____ 家長 _____ 謹啟
(學生姓名) (家長姓名)

2018 年 月 日

*請填上有關資料，並在適當的方格內加上 ✓。

深信堂幼稚園
有關運動會溫馨提示

- ◆ 日期：2018年3月17日(星期六)
- ◆ 時間：上午9時至中午12時
- ◆ 地點：本校操場
- ◆ 服飾：1. **冬季運動校服**，白短襪和運動鞋。
2. 陪同的家長請以輕便服裝出席
- ◆ 攜帶：小朋友只需帶備抹汗用之小手巾
- ◆ 注意事項：1. 校方將在所有遊戲結束後派發飲品，家長如需於中場休息時飲水，請自備食水。
2. 讓小朋友學習獨立，自行抹汗，請家長不用幫忙。
3. 歡迎家長陪同出席；如未能陪同，學生也可參加，依時接送便可。
4. 如當天清晨下大雨，運動會將改期。如有查詢，請於上午八時後才致電。
(電話：2779 7976)
5. 2018年3月19日(星期一)運動會後放假一天。

校長李尚敏謹啟
2018年3月15日

Faith Lutheran Church Kindergarten

Circular Regarding Sports Day

6th March 2018

Dear Parents,

Please be informed that our School Sports Day this year is scheduled to be held on 17th March, 2017 (Saturday). Parents are most welcome to participate in the activity with your child. Please indicate whether you and your child will be able to join by completing the below reply slip to the class teacher. Details are as follows:

- ◆ Date : 17th March 2018 (Saturday)
- ◆ Time : 9:00am to 12:00noon
- ◆ Place : School Playground on the Ground Floor
- ◆ Content : 1. Group Calisthenics Performance, Team Competitions, Parent-Child Games
2. Students can join the activity without parent or guardian supervision. However, parents are required to pick up your child on time on the day.
- ◆ Clothing : All students must wear school winter sports uniform, white socks and sports shoes while parents should wear casual clothing.
- ◆ Items to bring : Towels only
- ◆ Points to note : 1. Drinks will be provided by school
2. If adverse weather (such as heavy raining) occurs on the event day, the activity will be rescheduled.
3. 19th March 2018 (Monday) is a special holiday after the Sports Day.
4. Any enquiry, please contact the school office at 2779 7976 after 8:00am.

Remark : 23rd March (Friday) to 28th March (Wednesday) is the examination period of the ELCHK Faith Lutheran School. For the sake of student safety, class will be postponed and finished at 12:15pm.

Ms Lee Sheung Man

The Principal

-----✂-----✂-----✂-----✂-----✂-----

Reply Slip

(Circular Regarding Sports Day)

Dear Principal,

Student's name : _____

I agree disagree my son/daughter to join the School Sports Day, and
I will won't join the activity with him/her on the day.

Parent's name : _____ Signature : _____ Date : _____

(@Please "✓" the appropriate box; @Please fill in the relevant information)

Faith Lutheran Church Kindergarten

Friendly Reminder regarding Sports Day Arrangement

15th March 2018

- ◆ Date : 17th March 2018 (Saturday)
- ◆ Time : 9:00am to 12:00noon
- ◆ Place : School Playground on the Ground Floor
- ◆ Clothing : All students must wear school **winter** sports uniform, white socks and sports shoes while parents should wear casual clothing.
- ◆ Items to bring : Towels only
- ◆ Points to note :
 1. Drink will be provided by school after all games finished. Parents if you need to drink something during the intermission break, please prepare a bottle of water with you.
 2. Students can join the activity without parent or guardian supervision. However, parents are required to pick up your child on time on the activity day.
 3. If adverse weather (such as heavy raining) occurs on the event day, the activity will be rescheduled. Any enquiry, please contact the school office at 2779 7976 after 8:00am.
 4. 19th March 2018 (Monday) is a special holiday after the Sports Day.

Ms Lee Sheung Man
The Principal